

**Raiffeisen Centrobank AG**  
**Notice**  
**to the holders of the Securities identified by**  
**ISIN: AT0000A0GV77**

Holders of the securities are hereby informed that as of 17 May 2022 the index family RDX (Russian Depository Indices) has been discontinued by the index sponsor Wiener Börse. This constitutes a market disruption in accordance with § 14 of the Securities Terms. Since (i) the last official closing price of the Underlying published by the index sponsor is zero and (ii) for the reasons which led to the discontinuation of the index calculation by the index sponsor, neither (a) the calculation of a replacement index nor (b) the determination of an adequate market price of the securities is currently feasible for the Issuer, a premature termination pursuant to § 17 of the Securities Terms would lead to a total loss for the holders of the securities. Therefore, in the interest of the holders of the securities, the Issuer has decided to give announce a premature termination when a determination of a substitute index is feasible for the Issuer with commercially reasonable effort, but no later than 1 December 2023. For the one-time determination of a substitute index for the determination of an appropriate market price of the securities, the Issuer intends to take into account the following:

- the most recently published composition of the Underlying by the index sponsor,
- any exchange ratios of the underlying shares included in the Underlying,
- trading prices of the relevant depository receipts or shares actually available to the Issuer with sufficient volume,
- in case of insufficient trading volume, the respective average prices of the relevant depository receipts or shares, as the case may be, over a period of time determined by the Issuer at its sole discretion,
- depository receipts or shares subject to financial sanctions are not taken into account in the calculation, and
- the relevant exchange rates actually achievable for the Issuer.

If it is not possible for the Issuer with economically justifiable effort (i) to determine a tradable market price for individual depository receipts or shares or (ii) to transfer the corresponding sales proceeds into the Product Currency, the Issuer will take such depository receipts or shares into account in determining the substitute index with a price of zero.

If it is impossible for the Issuer to determine a substitute index with economically justifiable effort in accordance with the stated conditions, the premature termination shall be based on the official closing price of the Underlying published by the index sponsor with a price of zero. The Issuer is entitled at any time to announce a premature termination without calculating a substitute index if, in its opinion, it is impossible to calculate the substitute index with economically justifiable effort by 1 December 2023.

The Issuer expressly points out that financial sanctions, in particular Regulation (EU) No 833/2014 as amended and Regulation (EU) No 269/2014 as amended, may significantly affect the tradability of Russian securities and have a material adverse effect on the determination and calculation of a replacement index.

Vienna, 29 June 2022

**Raiffeisen Centrobank AG**

**Raiffeisen Centrobank AG**  
**Mitteilung**  
**an die Inhaber der Zertifikate identifiziert durch**  
**ISIN: AT0000A0GV77**

Die Wertpapierinhaber werden hiermit darüber informiert, dass per 17.5.2022 die Basiswert-Familie RDX (Russian Depositary Indices) vom Indexsponsor Wiener Börse eingestellt wurde. Dies stellt entsprechend § 14 der Wertpapierbedingungen eine Marktstörung dar. Da (i) der letzte vom Indexsponsor veröffentlichte offizielle Schlusskurs des Basiswertes Null ist und (ii) aus den Gründen welche zur Einstellung der Indexberechnung durch den Indexsponsor geführt haben auch weder (a) die Berechnung eines Ersatzindex noch (b) die Ermittlung eines angemessenen Marktpreises der Zertifikate aktuell für die Emittentin umsetzbar ist, würde eine außerordentliche Kündigung nach § 17 der Wertpapierbedingungen zu einem Totalverlust für die Wertpapierinhaber führen. Daher hat sich die Emittentin im Interesse der Wertpapierinhaber dazu entschlossen, eine außerordentliche Kündigung dann auszusprechen, wenn eine Ermittlung eines Ersatzindex für die Emittentin mit wirtschaftlich vertretbarem Aufwand möglich ist, spätestens jedoch zum 1.12.2023. Für die einmalige Bestimmung eines Ersatzindex zur Ermittlung eines angemessenen Marktpreises der Zertifikate beabsichtigt die Emittentin folgendes zu berücksichtigen:

- die zuletzt vom Indexsponsor veröffentlichte Zusammensetzung des Basiswerts,
- allfällige Umtauschverhältnisse der im Basiswert enthaltenen Hinterlegungsscheine zugrundeliegenden Aktien,
- tatsächlich für die Emittentin mit ausreichendem Volumen verfügbare Handelspreise der relevanten Hinterlegungsscheine bzw. Aktien,
- bei nicht ausreichendem Handelsvolumen die jeweiligen Durchschnittspreise der relevanten Hinterlegungsscheine bzw. Aktien über eine von der Emittentin nach freiem Ermessen festgelegte Zeitspanne,
- Finanzsanktionen unterliegende Hinterlegungsscheine bzw. Aktien werden bei der Berechnung nicht berücksichtigt, sowie
- die für die Emittentin tatsächlich erzielbaren relevanten Wechselkurse.

Sollte es für die Emittentin mit wirtschaftlich vertretbarem Aufwand nicht möglich sein (i) für einzelne Hinterlegungsscheine bzw. Aktien einen handelbaren Marktpreis zu ermitteln bzw. (ii) die entsprechenden Verkaufserlöse in die Produktwährung zu transferieren, wird die Emittentin solche Hinterlegungsscheine bzw. Aktien bei der Bestimmung des Ersatzindex mit einem Preis von Null berücksichtigen.

Sollte es der Emittentin mit wirtschaftlich vertretbarem Aufwand gemäß den angeführten Bedingungen unmöglich sein einen Ersatzindex zu ermitteln, so erfolgt die außerordentliche Kündigung aufgrund des vom Indexsponsor veröffentlichten offiziellen Schlusskurs des Basiswerts mit einem Preis von Null. Die Emittentin ist jederzeit berechtigt, eine außerordentliche Kündigung ohne Berechnung eines Ersatzindex auszusprechen, wenn es gemäß ihrer Einschätzung unmöglich ist, dass die Berechnung des Ersatzindex mit wirtschaftlich vertretbarem Aufwand bis zum 1.12.2023 erfolgen kann.

Die Emittentin weist ausdrücklich darauf hin, dass Finanzsanktionen, insbesondere Verordnung (EU) Nr 833/2014 idgF und Verordnung (EU) Nr 269/2014 idgF, die Handelbarkeit von russischen Wertpapieren erheblich beeinträchtigen und erheblich nachteilige Auswirkungen auf die Bestimmung und Berechnung eines Ersatzindex haben können.

Wien, 29.6.2022

**Raiffeisen Centrobank AG**